
 

 

Zápis z mimořádného zasedání Akademického senátu AVU konaného 
dne 18.9.2024 od 9:30 v knihovně AVU   
   
Zasedání proběhlo v knihovně AVU fyzicky i online.   
   
   
Přítomní/přítomné:   
 
Členové/členky Akademické komory AS AVU (9) 
Dle prezenční listiny (bez titulů): Theodora Popova, Lenka Zamrazilová, Tomáš Pospiszyl, Tomáš 
Svoboda, Dušan Zahoranský, Tomáš Otoupal 
 
Online (bez titulů): Nik Timková, Pavlína Morganová, Tomáš Vaněk 
 
 
Členové/členky Studentské komory AS AVU (6) 
 
Dle prezenční listiny: Dorota Václavíková, Hedvika Ocásková, Cyril Filcík 
 
Online: Adéla Gertruda Kurešová, Filip Brandejský, Heřman Hůrka 
 
 
Členové/členky vedení (bez titulů): 
Rektorka Maria Topolčanská 
Šárka Krtková, prorektorka pro strategický rozvoj 
Jana Kitzlerová, koordinátorka magisterského studia 
 
Omluveni/omluveny:  
 
Za Akademickou komoru AS AVU (bez titulů):  
Jan Kracík 
 
Za Studentskou komoru AS AVU:  
Jiří Kaňák 
 
 
Přítomno: 15 senátorů a senátorek. 
Akademický senát byl usnášeníschopný pro všechny body programu.   
Zasedání vedla místopředsedkyně senátu Dorota Václavíková.   
Průběh zasedání zapsala Lucie Pesrová. 
 
 
 
 
 
Návrh programu zasedání AS AVU 18.9.2024 
 
1. Zahájení 
2. Schválení programu mimořádného zasedání 



 

 

3. Schválení zápisu z mimořádných zasedání AS AVU 26.6.2024 a 11.9.2024 
4. Schvalování aktualizovaných vnitřních předpisů 
- Statut AVU 
- Studijní a zkušební řád 
- Stipendijní řád 
- Řád celoživotního vzdělávání 
- Vnitřní mzdový předpis 
5. Nominace do Disciplinární komise 
6. Různé 
 
  
Průběh zasedání   
 
1. Zahájení  
Místopředsedkyně senátu D. Václavíková přivítala všechny senátorky, členky vedení a hostky. 
Představila návrh programu zasedání a otevřela diskusi. Navrhla odhlasovat zápisy z mimořádných 
zasedání 26.6.2024 a z 11.9.2024 per rollam, vzhledem k tomu, že k tomuto dni nejsou zatím 
k dispozici. Nikdo ze senátorů a senátorek neměl k návrhu programu další připomínky. D. Václavíková 
uzavřela diskusi a požádala senát o hlasování.  

 
2. Schválení programu mimořádného zasedání   
 
Hlasování 
Usnesení: AS AVU schvaluje program mimořádného zasedání konaného dne 18.9.2024 s úpravou o 
hlasování o zápisech z mimořádných zasedání AS AVU 26.6.2024 a 11.9.2024 formou per rollam. 
Hlasování: 11-0-0 (Pro-Proti-Zdržel se) Pro 7 fyzicky, 4 online. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
Ad 3. Schválení zápisů z mimořádných zasedání AS AVU 26.6.2024 a 11.9.2024 
Zápisy budou schváleny per rollam. 
 
Ad 4. Schvalování aktualizovaných vnitřních předpisů 
- Statut AVU 
- Studijní a zkušební řád 
- Stipendijní řád 
- Řád celoživotního vzdělávání 
- Vnitřní mzdový předpis 
 
Senát projednával postupně předložené návrhy a vznášel připomínky, které diskutoval 
s přítomným vedením.  
 
 
Hlasování – online na MS TEAMS 
 
1/Usnesení: AS AVU schvaluje Vnitřní mzdový předpis v předložené podobě. 
Hlasování: souhlasí 17, jednomyslné 
Usnesení bylo přijato. 
 



 

 

2/Usnesení: AS AVU schvaluje Statut AVU v předložené podobě včetně změn projednaných AS AVU 
dne 18.9.2024. 
Hlasování: souhlasí 17, jednomyslné 
Usnesení bylo přijato. 
 
3/Usnesení: AS AVU schvaluje Řád celoživotního vzdělávání AVU v předložené podobě. 
Hlasování: souhlasí 17, jednomyslné 
Usnesení bylo přijato. 
 
4/Usnesení: AS AVU schvaluje Studijní a zkušební řád v předložené podobě. 
Hlasování: souhlasí 15, nesouhlasí 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
5/Usnesení: AS AVU schvaluje Stipendijní řád v předložené podobě. 
Hlasování: souhlasí 17, jednomyslné 
Usnesení bylo přijato. 
 
Ad 5. Nominace do Disciplinární komise (DK) 
 
N. Timková požádala senát o nominace do DK za Studentskou komoru AS AVU. Uvedla stávající 
členstvo, kterým jsou za Akademickou komoru AS AVU: Nik Timková, Tomáš Hlavina a nově Lenka 
Zamrazilová a za Studentskou komoru: Barbora Šimková – zde zbývá donominovat 2 členky nebo 
členy. D. Václavíková přislíbila, že do 25.9.2024 předloží senátu kandidující za SK AVU. 
 
Ad 5. Různé 
 
T. Vaněk: Zmiňuje zjištěné problémy při spuštění nového elektronického způsobu zapisování do 
ateliérů. Objevily se problematické body a otázky, na které bude písemně reagovat a na které 
budou reagovat písemně i dotčení studující, kteří se chtěli zapsat do ateliéru INTM3.  Dodal, že 
negativní reakce přichází z různých stran. Písemná vyjádření budou zaslána senátu, vedení a 
Antidiskriminační platformě. T. Vaněk oznámil, že tento impuls předal rovněž Legislativní komisi AS 
AVU. 
Nastala diskuze nad tímto tématem. Padaly shody, že na možné problémy bylo upozorňováno 
v červnu 2024. Rektorka sděluje, že postup byl odsouhlasen garanty s tím, že se budou dodatečně 
vychytávat chyby, dále popisuje, jakými jinými úkoly vedení bylo zahlceno během léta. Za SK D. 
Václavíková zdůrazňuje rektorce, že vedení nemá vůbec povědomí o tom, jaká neinformovanost 
vládne mezi studujícími. 
D. Václavíková poděkovala všem senátorkám a senátorům, rektorce a ukončila zasedání v 11:05. 

 

Zapsala Mgr. Lucie Pesrová 
 

Nik Timková MFA 
Předsedkyně AS AVU 

 


